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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 23.10. 2012. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
 
Program:                   1. Návrh rozpočtu na rok 2013 
   2. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka  
       základnej umeleckej školy, na dieťa materskej školy a na dieťa  
       školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok 2013 
   3. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a  
       školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
   4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a 
       školských zariadeniach v zriaďovateľkej pôsobnosti mesta Galanta  
   5. Rôzne 
 
                                    
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných, 
oboznámil ich s programom zasadnutia, a zároveň navrhol vylúčiť bod č. 4 z programu, 
nakoľko nedošlo k žiadnemu havarijnému stavu. Návrh bol jednomyseľne schválený.   
 
1) Návrh rozpočtu na rok 2013.  
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Orbánová predložila návrh rozpočtu školstva na rok 2013. Vysvetlila jednotlivé 
položky  návrhu. 
Mgr. Benkovics: sa informoval, prečo je vyššia suma na výdavky spojené s protidrogovou 
činnosťou ako bola minulý rok.   
Mgr. Orbánová uviedla,že z tejto kapitoly zabezpečujeme rôzne projekty škôl a školských 
zariadení,ale všetkým sme ani teraz nevedeli vyhovieť, preto ju navrhujeme navýšiť. 
PaedDr. Csemezová: uviedla, že táto položka bola v predchádzajúcom období  vyššia a bola 
súčasťou rozpočtu Oddelenia sociálnych vecí a bytov MsÚ, napriek tomu, že z toho boli 
podporované podujatia a aktivity pre školy a školské zariadenia.  
Mgr. Benkovics navrhol presunúť finančné prostriedky z protidrogovej činnosti vo výške 
1000,- € do položky na podporu školských programov . 
PaedDr. Černý uviedol, že je potrebné podporovať viac projekty a talentovanú mládež 
a súhlasí s návrhom p. Benkovicsa. 
Ďalej tlmočil otázku  PaedDr. Barteka,  riaditeľa ZŠ G.Dusíka ohľadne besied 
s protidrogovou tematikou a spolupráce s Mestskou políciou. 
PaedDr. Csemezová uviedla, že sa táto problematika  rieši v rámci projektu 
protispoločenskej činnosti mládeže na území mesta Galanta. Koordinátorom prevencie 
kriminality je p. Rudolf Špitalský, pracovník Mestskej polície v Galante.  
Mgr. Bíró  požiadal vedúcu odboru školstva Mgr. Orbánovú,aby priložila k návrhu rozpočtu 
aj komentár k návrhu s porovnaním s minulým rokom.    
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Komisia školstva jednomyseľne o d s ú h l a s i l a   predložený  návrh rozpočtu mesta na rok 
2013 a  o d p o r ú č a ho na schválenie MsZ s nasledovnou pripomienkou /zmenou/ : 
na kapitole 09 vzdelávanie: 
- znížiť rozpočet o 1 000,- €    
v časti: protidrogová činnosť        z  3 500,- €   na  2500,- €  
a 
- navýšiť rozpočet o 1 000,- €  
v časti: na školské programy                 z  9 000,- €    na  10 000,- €. 
Zároveň žiada vedúcu odboru školstva Mgr.Orbánovú, aby priložila komentár k návrhu.  
 
 
2) Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej 
umeleckej školy, na dieťa materskej školy a na dieťa školského zariadenia so sídlom na 
území mesta Galanta na rok 2013 . 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie.  
PaedDr. Csemezová  predložila návrh VZN a uviedla, že textová časť je totožná s minulým 
rokom, vypustili sme súkromnú materskú školu, nakoľko tá ukončila prevádzku, činnosť 
zanikla k 30.6.2012. 
Mgr. Benkovics sa zaujímal, či sa zmenili sumy oproti minulému roku. 
PaedDr. Csemezová – niečo sa znížilo, niečo sa zvýšilo. K dôvodovej správe môžeme 
predložiť komentár.  
 
Komisia školstva odporúča MsZ schváliť návrh VZN o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa materskej školy a na 
dieťa školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok 2013 a žiada 
o doplnenie normatív a výšky dotácie za rok 2012.  
 
3) Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a školských  zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
 
Mgr. Orbánová informovala členov komisie o vykonaných rekonštrukčných prácach na 
školských objektoch. Vysvetlila, že ponechala rezervy na  výdavky spojené s opravou kotla na 
ZŠ Štefánikovej.  
PaedDr. Černý sa zaujímal,ako prebiehajú práce na MŠ Sever. 
Mgr. Orbánová – oprava škár a fasády je už hotová, ďalšie práce prebiehajú.  
 
Komisia školstva b e r i e na vedomie informatívnu správu o rekonštrukčných prácach 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
 
4) Rôzne 
Mgr. Bíró sa informoval či už boli navýšené výdavky na mzdy v rozpočte školstva pre 
zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
PaedDr. Csemezová – pre originálne kompetencie sme už poslali peniaze, pre prenesené 
kompetencie sme ešte nedostali odpoveď z ministerstva financií.   
Mgr. Bíró  – sa zaujímal, v akom štádiu je projekt  Digitálne vyučovanie pre ZŠ Z.Kodálya 
s vyučovacím jazykom maďrským. 
PaedDr. Csemezová uviedla,že práve v týchto dňoch sme požiadali p. riaditeľku Oláh 
o podanie informácie v predmetnej veci. 
Mgr. Bíró - požiadal o podanie informácie, či prišlo k úprave platov riaditeľov škôl 
a školských zariadení.  
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PaedDr. Csemezová – neustále sú tam zmeny. Riaditelia MŠ robia uvádzajúcich učiteľov 
a po skončení tohto obdobia nastanú zmeny a na ZŠ došlo k prehodnoteniu riadiacich  
príplatkov v závislosti od počtu žiakov.  
 
 
Na záver predseda poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 22.11.2012 
o 14,00 hod. Materiál a pozvánka bude doručená poštou.  
 
 
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
 
 
V Galante, dňa  24.10.2012 
Zapísala: Mgr. Skarlet Baničová 
          


